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El seleccionador català Infantil masculí de futbol sala remarca que té bones sensacions

de cara a la Fase Única del Campionat d’Espanya, que se celebra a Puigcerdà, Llívia i

Alp de l’11 al 13 de maig.

En la seva sisena temporada com a seleccionador català de futbol sala, Miguel

Fontecha es mostra convençut de les possibilitats del seu conjunt d’arribar lluny a la

Fase Única del Campionat d’Espanya. Després de dirigir tres cursos el combinat

Benjamí, enguany afronta la seva tercera temporada com a entrenador de la Selecció

Infantil masculina amb l’objectiu que el grup exhibeixi la seva millor versió. Assegura

que el bloc ha anat creixent amb el transcurs dels entrenaments i destaca que aquesta

generació de jugadors mereix aixecar la Copa.

http://fcf.cat/puigcerda2018


Quin objectiu s’han fixat per aquest Campionat d’Espanya?

L’objectiu és arribar com a mínim a semifinals i, després, intentarem lluitar per

classificar-nos per a la final i guanyar-la. Tanmateix, som conscients que haurem

d’estar molt concentrats i cometre poques errades si volem tenir opcions d’anar

guanyant partits. En un Campionat d’aquestes característiques, els petits detalls

marquen la diferència.

Quina anàlisi fa dels seus rivals de grup, Ceuta i, com la passada temporada,

Madrid?

La informació que tenim dels rivals és la del Campionat d’Espanya de fa dues

temporades, quan aquesta generació era Aleví. En aquella campanya, Ceuta va

disputar la final contra Castella La Manxa, mentre que Madrid va jugar partits a un bon

nivell en el mateix grup que el combinat manxec. A més, cal destacar que selecció

madrilenya va ser campiona l’any passat en categoria Infantil. Així doncs, sobre el

paper, ens enfrontem a dos adversaris potents que ens posaran les coses complicades.



Com s’imagina que poden ser aquests duels?

Per sort, com que enguany som els amfitrions podrem anar a veure’ls jugar al matí. Pel

que hem pogut observar d’anteriors temporades, els jugadors de Ceuta són molt

competitius. Madrid, per la seva banda, té un joc més similar al nostre, amb futbolistes

hàbils amb bon tracte de la pilota. Segur que seran dos partits anivellats i competits.

Quina valoració fa dels amistosos que han disputat?

Estic força satisfet. Les sensacions són molt positives. Els jugadors ho han donant tot a

la pista, han estat competitius i han corregit els aspectes que havien de polir. Tenim a

futbolistes molt bons tècnicament, capaços de superar les defenses rivals amb un

regat, una finta o un canvi de ritme. A més, cada vegada tenen més clar el sistema de

joc i saben interpretar millor com han d’actuar en determinades situacions d’un partit.

Quina és la seva idea de joc?

M’agrada que el meu equip porti el pes de l’encontre. Considero que tenim a dos



jugadors que poden ocupar la posició de pivot. D’aquesta manera, intentarem jugar

amb 3-1 i potenciar les nostres individualitats, que poden marcar la diferència.

Quina valoració fa del nivell del futbol sala català en aquesta categoria?

El fet que existeixi la Divisió d’Honor Infantil fa que el nivell sigui molt elevat.

Afortunadament, hi ha quatre o cinc equips punters en aquesta lliga. D’aquesta

competitivitat ens beneficiem els seleccionadors a l’hora de poder triar els jugadors.

Quines considera que són les principals virtuts d’aquest combinat?

Som un bloc poderós físicament, amb jugadors que tenen facilitat per marcar gols. Són

futbolistes amb caràcter, capacitats per tirar endavant situacions complicades. Potser

l’aspecte que més destacaria és la fortalesa mental, no s’arronsen quan el rival ens

exigeix el millor de nosaltres per poder guanyar.

I quins aspectes creu que han de polir per ser un grup més complet?

Les Jornades de Convivència que vam celebrar el passat cap de setmana ens han



ajudat a reforçar la cohesió del grup i també hem pogut acabar de perfeccionar les

jugades d’estratègia. Penso que fa uns mesos érem un equip més fràgil a nivell

defensiu, però en els entrenaments i els partits amistosos hem pogut treballar aquest

aspecte.

Quin ambient es respira al vestuari?

Molt maco. Els jugadors cada vegada estan més units i s’entenen millor. Tenen ganes

que comenci el Campionat per demostrar tot el que han treballat, tant en els

entrenaments com en els partits amistosos. El bon rotllo que tenen fora de la pista

després es reflecteix a l’hora de jugar. Això és un factor molt positiu.

En quins criteris s’ha basat per confeccionar la llista definitiva?

Finalment, hi ha hagut un canvi a la llista a causa de la lesió d’un jugador de Les Corts

Ubae. En el seu lloc ha entrat un futbolista del Jesús Maria. Enguany, tots els jugadors

són de segon any, i dos repeteixen de la temporada passada. A excepció d’un d'ells, la



resta juga a la màxima categoria, a Divisió d’Honor.

El fet de ser jugador en actiu suposa un avantatge a l’hora de ser

seleccionador?

Potser sí. Hi ha moltes situacions que has viscut i vius com a jugador que t’ajuden a

preparar millor els entrenaments. Intento posar-me en la pell dels futbolistes.

D’aquesta manera, procuro organitzar sessions dinàmiques, exigents i entretingudes.

Malauradament, no vaig tenir l’oportunitat de jugar amb la Selecció en aquesta

categoria i crec que és una experiència meravellosa.

Jugar a casa amb l’afició recolzant-los és una motivació extra?

La veritat és que serà el meu primer Campionat a casa. M’imagino que els jugadors

estaran més motivats en veure els seus familiars i amics animant-nos des de la grada.

Crec que tenim una espineta clavada des de fa dues temporades a Puigcerdà i espero

que ens la puguem treure. Aquesta generació es mereix un títol.



Per poder consultar els resultats dels partits, així com tota la informació relacionada

amb la Fase Única del Campionat d’Espanya Infantil masculí de Futbol Sala es pot fer a

través del banner que hi ha a la portada de Futbol Sala del web federatiu, o bé fent

clic AQUÍ.
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